

Referat af Afdelingsbestyrelsesmøde 4. juni 2019.

14. juni 2019

Mødt: Torben, Lizzi, Beritt, Janni, Thomas, Jens-Erik. Bo (Varmemesteren) fra varmemesterkontoret var inviteret.

Bo meddelte at oversigt fra markvandring maj 2019, er skrevet færdig. Han vil gerne have besked hvorledes opgaverne skal prioriteres.

Der er pt. mange flytninger, så arbejdspresset på varmemesterkontoret er stort.

Bo undersøger om der kan vedhæftes billeder på Varmemestermailen. Det vil kunne gøre lettere at vise / forklare skader.

Misvisende åbningstider på varmemesterkontorets hjemmeside. Bo sørger for at de bliver ajourført.

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden
2. Valg af dirigent og referent
3. Godkendelse af \ rettelser til referat af 7. maj 2019
4. Indkomne breve og mail, herunder Beboerhenvendelser
5. Igangsættelser:
 - Legeplads: Ekstraordinært møde, Bestyrelsen: tirsdag d. 11 juni – 17:00
 - Opgaver fra Afdelingsmøde april 2019: Regnvandstønder – placering og anskaffelse, Maling lille gangbro, Asfaltudbedring Sydparkering, Video – elevatorer, Gårdråd
 - Affaldssorteringsprojekt. Hvor er vi – næste skridt?
 - Urtehaveprojekt
 - Råderetssag Køkkener
 - Afdelingens sommerfest
6. Mundtligt fra diverse møder:
 - Driftsgruppen
 - Re-lining-projekt (Faldstammer Højhuset)
 - Fordelingsnøgle
 - Medarbejderansættelse
 - Referater
 - HP 4
 - Naboambassadør
 - Antennelaug
 - Andre?
7. Eventuelt

ad 1. Dagsorden: Godkendt.

ad 2. Dirigent: Thomas, **Referent:** Jens-Erik.

ad 3. Referat af 7. maj 2019: Godkendt uden rettelser.

ad 4. Post/mails Intet til punktet.

TRYGHED - FÆLLESSKAB - KVALITET - DIALOG

Referat af Afdelingsbestyrelsesmøde
4. juni 2019.

14. juni 2019

ad 5. Igangsættelser

- Alle tilbud indhentes via administrationen.
- Referatet fra det ekstraordinære møde 23. maj 2019 skal husstandsomdeles.
 - Regnvandstønder er i gang. Opgaven er i skrivende stund givet i entreprise, til eksternt gartnerfirma - der afventes tilbud.
 - Maling af gangbro står på markvandring. Asfaltbelægning på syd – vi er opmærksom på problemet.
 - Video-overvågning elevatorer: Vi afventer tilbud fra Administrationen.
 - Gårdråd er under opbygning og skubbes til august.
- Planterkasserne skal forskønnes. Er i Gartner-entreprise.
- Individuel Råderetssag køkken: kører.
- Lydanlægget kan måske ikke lånes af projektet. Vi bliver måske nødt til at indkøbe en Soundbox.
- Vi holder gårdfesten enten på plænen eller i gården, afhænger af vejret og jordbundsforholdene Afvikling på Plænen 1. prioritet.
 - Der afholdes planlægningsmøde om sommerfesten, den 1. august 2019. kl. 17.
- Affaldssortering blev debatteret. Thomas kontakter Orbicon.

Der aftales dato for møde om firma for nedgravet affaldsløsning og affaldsopsamling i køkkenerne.

ad 6. Mundtligt fra møder

- Berit og Jens-Erik har deltaget i Driftgruppen og berettede fra dette.
- HP4 projektgruppen arbejder videre med designer-manualen.
- Opgangs-ambassadører: møde den 12. juni kl. 16:30 i Ulsøparken 2, stuen.
- Intet ny ifm. Brøndby Boligselskabs repræsentantskabsmøde. Torben og Beritt deltager.
- Der har været stiftende repræsentantskabsmøde i Antennelaug. Claus Hansen (afdeling 606) blev valgt til formand, Torben (afdeling 605) næstformand, Thomas (afdeling 605) bestyrelsesmedlem, Jens-Erik (afdeling 605) revisor.
- Tryghedsundersøgelsen – seneste tal:

	Antal boliger	Antal svar	Svarprocent
Afd. 605	212	74	35

ad 7. Eventuelt. Der klages over manglende rengøring i højhuset.

Mødet sluttet 21:30

TRYGHED - FÆLLESSKAB - KVALITET - DIALOG